



تعميم رقم (4) لسنة 2017: إلى كافة المنشآت العاملة في مجال جمع ونقل النفايات البلدية الصلبة بإمارة دبي
CIRCULAR (4) 2017: TO ALL MUNICIPAL SOLID WASTE TRANSPORTATION ENTITIES IN EMIRATE
OF DUBAI

صادر بتاريخ 07 يونيو 2017 Issue Date 07th of June 2017

Dubai Municipality with its firm commitment to safe and healthy environment has always been dedicated in improving the existing waste management system to cope up with the fast phase development the Emirate is experiencing.

We have noticed during field inspection conducted to ensure the quality of services provided by private sector companies working in activities related to waste management in Dubai, and through received comments from the senior managers of Dubai Municipality and other government departments on the following practices:

- Keep stabilizers cylinders down during the movement of the vehicle between the containers locations, which may cause to damage roads.
- Laborers are standing on the rear platforms of the vehicles while moving on the main roads and highways.
- Movement of vehicles reversing traffic during waste collection.
- Lack of cleanliness of the vehicles and the emission of unpleasant odors from them.
- Lack of attention given to the vehicle appearance and low quality of painting and denting.

Therefore, such practices may result in penalties up to ten thousands (10,000) dirham and prevent infringing vehicles from accessing approved waste disposal sites in the Emirate or any other legal and administrative procedures that are deterrent.

For further information and details you may contact Waste Management Department at:

Tel no. 04-6066247

Fax no. 04-2225659

E-mail address : MUJAVED@dm.gov.ae

Abdulmajeed Abdulaziz Saifaie

Director, Waste Management Department

Dubai Municipality

من منطلق التزام بلدية دبي الثابت نحو خلق بيئة صحية وآمنة، وسعيها الدائم نحو تحسين أنظمة إدارة النفايات القائمة لتحقيق إدارة مستدامة للنفايات، وتماشياً مع التطور السريع الذي تشهده الإمارة.

فقد تلاحظ لدينا من خلال تقارير الجولات الميدانية الدورية للتأكد من مستوى جودة الخدمات المقدمة من قبل شركات القطاع الخاص العاملة في مجالات مرتبطة بإدارة النفايات بإمارة دبي، ومن خلال الملاحظات الواردة من القيادات العليا ببلدية دبي والدوائر الحكومية الأخرى ومن بعض هذه الممارسات:

- عدم رفع اسطوانات التوازن أثناء تحرك المركبة بين مواقع الحاويات مما يؤدي لتضرر الطرق.
- وقوف العمال على المنصات الخلفية للمركبات أثناء تحركها بالشوارع الرئيسية الخارجية والطرق السريعة.
- تحرك المركبات عكس اتجاه حركة السير أثناء عملية تفريغ الحاويات.
- عدم نظافة المركبات وانبعاث روائح كريهة منها.
- عدم الاهتمام بالمظهر الخارجي للمركبات وتدني جودة الصبغ والسمكرة.

وعليه فإن القيام بهذه الممارسات غير السليمة قد يؤدي إلى فرض عقوبات تصل إلى عشرة آلاف (10,000) درهم، ومنع المركبات المخالفة من الدخول إلى مواقع التخلص من النفايات المعتمدة بالإمارة أو اتخاذ أي إجراءات قانونية وإدارية أخرى رادعة.

للمزيد من المعلومات أو الاستفسارات، يمكنكم التواصل مع إدارة النفايات على القنوات التالية:

هاتف: 04-6066247

فاكس: 04-2225659

البريد الإلكتروني: MUJAVED@dm.gov.ae



عبد المجيد عبد العزيز سيفائي

مدير إدارة النفايات

بلدية دبي

#إسعادكم - غايتنا
#Creating_Happiness

800900

الخدمات والمنتجات والشؤون
For Services & Products & Matters

www.dm.gov.ae

رؤيتنا: بناء مدينة سعيدة ومستدامة

Our Vision: Developing a happy and sustainable city



Facebook/DubaiMunicipality



Twitter/DMunicipality



Instagram/dubaimunicipality



Youtube/DubaiMunicipalityUAE

Disclaimer

The information provided on our website is for general information purposes only. While WKC endeavours to provide the most up to date and accurate information, documents and links on our website, we will not be held liable for any loss or damage including without limitation, indirect or consequential loss or damage, or any loss or damage whatsoever arising from the use any of the information provided on our website. For any queries regarding the information on our website, please contact us on enquiries@wkcgroup.com.